
Agendanummer 7 Motie 3 

 
 

 

 

 

Motie: nu aan de slag met horeca op de scharnierpunten 

 

De gemeenteraad van ’s-Hertogenbosch, in vergadering bijeen op dinsdag 12 mei 2020, gehoord de 

beraadslagingen in de commissie bedrijvigheid d.d. 16 april 2020, gehoord de inspraak bij Informeren 

en Ontmoeten d.d. 9 maart 2020, gezien de brief van de Koninklijke Horeca Nederland 

afd. ’s-Hertogenbosch d.d. 16 april 2020. 

  

Overwegende dat: 
  

 In de horecavisie “Samen werken aan gastvrij ontmoeten” vernieuwing van horeca aan de randen 
van de binnenstad als kernopgave wordt benoemd; 
 

 Door versterking van eigen identiteit en aantrekkingskracht van de horeca op deze zogenaamde 
scharnierpunten een aantrekkelijk entree van de stad wordt gecreëerd; 

 

 Horeca op deze scharnierpunten hetzelfde bedrag aan precariorechten betaalt als bedrijven in de 
binnenstad, maar momenteel minder verdienmogelijkheden heeft; 

 

 Het college eerder met Koninklijke Horeca Nederland afdeling ’s-Hertogenbosch afsprak dit jaar 
via pilots te bekijken of en hoe ruimere openingstijden van terrassen op o.a. deze scharnierpunten 
mogelijk is; 

 

 Door het toestaan van kleinschalige evenementen, de aantrekkelijkheid en de verdiencapaciteit 
van horeca op deze plaatsen toeneemt. 

  
 Spreekt uit dat: 
  
De aantrekkingskracht voor bezoekers en verdiencapaciteit voor ondernemers op deze 
scharnierpunten aan de rand van de binnenstad toeneemt als ondernemers zich kunnen 
onderscheiden wat betreft uitstraling, concept en ondernemerschap; 

 

 Dit mogelijk wordt door per horecavestiging te komen tot een goede afstemming van 
openingstijden en nieuwe activiteiten, uiteraard in goed overleg met de omgeving. 

   
Verzoekt het College om: 
  

 samen met de horecaondernemers aan de rand van de binnenstad voortvarend aan de slag te 
gaan; 
 

 Samen te zorgen dat diversificatie en vernieuwing van de horeca aan de randen van de 
historische binnenstad mogelijk is; 
 

 Zo de mogelijkheid aan de horecaondernemers wordt geboden de verdiencapaciteit daar te 
vergroten; 

 

 Waardoor de hoogte van de precarioheffing daar niet langer als onrechtvaardig hoeft te worden 
ervaren. 

 

En gaat over tot de orde van de dag, 

Antoon van Rosmalen – GroenLinks 
Marcel Ploegmakers – CDA 

Eva Eigenhuijsen - VVD 


